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Or. 0002.5.2022 
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 27 maja 2022 r. 

 

Z posiedzenia XXXVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 27 maja 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazo-

wieckiem. 

 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 12 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 15 radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Ko-

narzewską, Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, prezesów, dyrektorów, kierowników jedno-

stek organizacyjnych Miasta Wysokie Mazowieckie  oraz Radnych Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przekazał życzenia z okazji dnia pracownika 

samorządowego na ręce Zastępcy Burmistrza Miasta Pani Ewy Konarzewskiej. 

Przewodniczący wskazał ponadto, że Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie Jaro-

sław Siekierko jest na spotkaniu w Pałacu Prezydenckim z tej okazji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 

5. Zapoznanie z informacją dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w 

mieście. 

6. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad naby-

wania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących wła-

sność miasta oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2025. 

9. Interpelacje i wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad. Nie zgłoszono. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 

nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady 

Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres od  28 

kwietnia 2022 roku do 27 maja 2022 roku  (informacja w załączeniu do protokołu )   

przedstawiła Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie bez 

uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 5 Zapoznanie z informacją dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w 

mieście. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacje zostały dostar-

czona wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się 

komisja ds. Funkcjonowania Miasta. Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska 

komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski  poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją, uwag nie zgłoszono. 

 W wypowiedzi Przewodniczący komisji wskazał, że jedyną sugestią komisji jest aby 

zintensyfikować działania w kierunku wprowadzenia monitoringu w mieście, ,, jeżeli pozy-

skanie środków zewnętrznych byłoby niemożliwe,  warto rozważyć inwestycję ze środków 

własnych.”    

 W trakcie dyskusji na temat straży miejskiej poruszono aspekty przypadków dewasta-

cji ławek w parkach miejskich, co wpływa na ich estetykę. Przewodniczący komisji poinfor-

mował, że ,,Urząd zamówił kompozyty i zacznie się remont tych ławek co powinno ucieszyć 

mieszkańców.”  
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że Rada Miasta przyjęła infor-

mację. Stwierdza się, że stan bezpieczeństwa jest zadowalający. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących 
własność miasta oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została dostar-

czona wszystkim radnym pocztą elektroniczną. Przedmiotowym materiałem zajmowała się 

komisja Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Przewodniczący poprosił 

o przedstawienie stanowiska komisji.  

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta poinformował, o pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski o pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XXXVII/222/2022  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wyso-

kie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2025. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XXXVII.220.2022%20z%20dn.%202022-04-28.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmia-

ny Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(W załączeniu uchwała Nr XXXVII/223/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-

sowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2025. XXXVII/221/2022 ) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 9 Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 10 Sprawy różne. 

 Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował o : 

-  przedłożeniu przez Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie raportu o stanie miasta za 

2021 rok, raport został dostarczony wszystkim radnym pocztą elektroniczną oraz został 

umieszczony na BIP Urzędu. 

-  analizie uchwałodawczej organów jednostek samorządu terytorialnego za 2021 rok. Pismo 

NR  NK-II.40.20.2022.AK od Wojewody Podlaskiego,  wyrażające uwagi i wskazówki pomocne 

w tworzeniu prawa samorządowego. Przewodniczący poinformował radnych, iż z treści ana-

lizy wynika, że miasto Wysokie Mazowieckie podjęło w 2021 roku 36 uchwał przekazanych 

do właściwości Wojewody Podlaskiego. Dwa rozstrzygnięcia nadzorcze dotyczyły: Uchwały 

Nr XXIV/139/2021 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiega-

nia bezdomności zwierząt na terenie miasta Wysokie Mazowieckie. Uchwała, nie wypełniała 

wymogów ustawy. Drugie rozstrzygniecie  dotyczyło § 5 w uchwale Nr XXVIII/159/2021  z 

dnia 4 sierpnia w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości odpłatną 

służebnością przesyłu. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XXXVII.221.2022%20zmiana%20WPF%20z%20dn.28.04.2022.docx/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/file/download-file/id.15781/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/file/download-file/id.15781/attachment.1
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- piśmie Wojewody Podlaskiego Nr NK-II.4131.59.2022.DM  w sprawie stwierdzenia nieważ-

ności uchwały Nr XXXVI/214/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 29 marca 2022 

roku w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie”. Przewodniczący Rady 

wskazał, że rada podejmując uchwałę miała świadomość, że wymogi ustawowe są niewypeł-

nione. 

- propozycji następnego terminu posiedzenia Rady na 22 lub 23 czerwca. Przewodniczący 

poprosił o zgłaszanie uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 11 Zapytania i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Radna Katarzyna Ogrodnik w związku z zakończeniem remontu ulicy 1 maja, radna zapytała 

czy w planach są nasadzenia drzew w tamtym obszarze, wskazując że ,,estetyka byłaby  in-

na gdyby były jakieś niskie drzewka” 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że pytanie przekażemy i na następnej 

sesji zostanie udzielona odpowiedź. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 12 47)Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XXXVIII sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 


